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 PROTOKOLL RA 10/2020 

Datum: 2020-09-22 

Plats: Telefonmöte 

 Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 
 

Claes G Elofsson (CGE), Ordförande 
Lisa Källberg (LK), Ledamot 
Olle Odsell (OO), Ledamot 
Bengt-Åce Gustavsson (BÅG), Adjungerad 
Fredrik Lestrup (FL), Adjungerad  
 
Förhinder: Helene Filander (HF), Adjungerad 
 
 
                     

 

§ 140 Mötets öppnande 
§ 141 Föregående mötesprotokoll 
§ 142 Fastställande av mötets dagordning 
§ 143 Dagsläget 
§ 144 Landslaget 
§ 145  Mästerskapsbokningar 2022 
§ 146 SGA-träff 2021 
§ 147 Framtida formelbilsracing  
§ 148 Skrivelse Arne Nilsson 
§ 149 Långloppsmöte Jönköping 
§ 150 Isrixdag 2020 
§ 151 Tierp Arena 
§ 152 Förar/funktionärsutbildning  
§ 153 Säkerhetsutbildning 
§ 154 Särskild prövning 
§ 155 Nästa möte 
§ 156 Mötets avslutande 
 

 

§ 140 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 

§ 141 Föregående mötesprotokoll 
Det upprättade protokollet RA 09/2020 har tidigare via mailbeslut kontrollerats, justerats 
och lagts till handlingarna.   

§ 142 Fastställande av mötets dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 
 

§ 143 Dagsläget  
CGE har haft möte med Thomas J, PCCS och Micke B, STCC och Anna om läget och 
uppdaterar övriga i utskottet om vad som diskuterades.   
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§ 144 Landslaget 
 BÅG har mailat förbundskapten Pier men ännu inte fått något svar. CGE skickar över ett mail 

som inkommit gällande förslag på RA-kandidater i landslaget. Alla uppdras att lämna förslag 
till BÅG, som sammanställer. På nästkommande möte tar vi ett gemensamt beslut om vilka 
kandidater vi slutligen ska föreslå.      

 
§ 145 Mästerskapsbokningar 2022 
 Utskottet enas om mästerskapsansökningarna för år 2022 och skickar sedan in för 

godkännande. CGE handlägger genom ett FS-ärende. 
 

§ 146 SGA-träff 2021 
 Frågan gällande SGA-träff är fortfarande oklar och utskottet ser över möjligheterna till att 

genomföra årets SGA-träff. CGE handlägger. 
 

§ 147 Framtida formelbilsracing  
 I dagsläget ser vi fördel i att behålla Formula Nordic. FL ställer frågan om prisskillnaden till 

en ny/uppdaterad klass, då det i nuläget finns få bilar och reservdelar att få tag på. RA 
kommer att ha FN under kontinuerlig och noggrann lupp framöver. 

 

§ 148 Skrivelse Arne Nilsson 
 Det har inkommit en skrivelse från Arne Nilsson gällande Formel 1. Utskottet har tagit 

ärendet till diskussion och CGE skickar ett svar till Arne.  
 

§ 149 Långloppsmöte Jönköping 
 OO och BÅG berättar om långloppsmötet i Jönköping den 12/9. Representanter från de olika 

serierna närvarade.  
 

§ 150 Isrixdag 2020 
 CGE har samtalat med SGA Leif Rönnlund huruvida årets isrixdag ska genomföras eller ej, 

detta med tanke på krav och restriktioner p.g.a. Covid-19.  
 

§ 151 Tierp Arena 
 Det är ingen verksamhet på Tierp Arena och arenan är i dagsläget till salu. HF undersöker 

läget.  
 

§ 152 Förar/funktionärsutbildning 
 CGE sänder ut information till distrikt och förar/funktionärsutbildare avseende RA’s 

riktlinjer/tolkning för vad som gäller för FÖ/FU-utbildning inom distriktet.  
 

§ 153 Säkerhetsutbildning 
 Vi diskuterar och skissar vidare på en framtida säkerhetsutbildning. Gemensamt funderar vi 

på upplägg. CGE ’sonderar terrängen’ kring möjliga föreläsare och gör en ’grovhuggen’ 
budget.  

  
§ 154 Särskild prövning 

Henry Andersson, RHK beviljas, efter särskild prövning, att tjänstgöra som teknisk chef vid 
Anderstorp RC PCCS-deltävling 18-19 september 2020, trots avsaknad av formell behörighet. 
CGE handlägger. 
Elias Adestam, ansöker om avsteg från åldersgräns samt direktuppklassning till Nationell 
Formellicens Junior för att under hösten 2020 delta i test/träning/tävling med tävlingsbil 
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Formula Nordic. Efter särskild prövning, med stöd av insänd dokumentation/inhämtad 
information och specifikt ställda krav, beviljar vi. CGE handlägger. 
 
Isak Sjökvist, ansöker om direktuppklassning till Nationell Formellicens samt korrigering av 
sportgrenskategori. Efter särskild prövning, med stöd av insänd dokumentation/inhämtad 
information, beviljar vi. CGE handlägger. 

 
Falkenbergs MK ansöker om avsteg från gällande banlicensmaximum Formel avseende 
historiska klassen Formel Vee i samband med tävlingen Falkenberg Classic 18-20 september 
2020. Efter särskild prövning beviljar Racingutskottet avsteg från gällande banlicens-
maximum Formel för klass Formel Vee om totalt 25 startande bilar. CGE handlägger. 

 

§ 155 Nästa möte 
 Telefonmöte 6/10 - 20 

§ 156 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Lisa Källberg Claes G Elofsson 


